
Tävlingsfråga – Flickfrågor 
SM F17, F19 Nationell, åldersregel 

 

Bakgrund 

SvFF driver ett projekt för att utveckla tävlingsdelar och utvecklingsdelar 

för Flick/Dam 13–23 år. Inom detta projekt finns tre intressanta frågor för 

oss där vi kan vara med och påverka.  

Det är viktigt att förstå att det är SvFF som äger frågorna. Stockholm kan 

inte besluta i dessa frågor, men kan påverka. Det är viktigt för StFF att 

påverka i den riktning våra klubbar vill.  

 

SM F17 år 

Ett förslag finns på bordet om att införa en Allsvensk nivå i F17 SM. Detta 

för att höja status och nivå på tävlingen.  

Div. 1 finns kvar och till den nivån är det tänkt att det ska vara fri anmälan, 

men lag behöver kvalificera sig till F17 Allsvenskan.  

Säsongen 2023 deltar 78 lag i F17 SM. Vissa tror att det blir fler lag 

anmälda om vi gör två nivåer då matcherna kommer bli jämnare och mer 

utvecklande. Andra tror att det blir färre lag anmälda då resorna troligen 

kommer bli längre.  

Bör vi införa två nivåer av F17 SM? 

Hur många lag/serier bör få delta i Allsvenskan? 3x10 lag? 3x12 lag? 4x10 

lag? Ju fler lag i F17 SM Allsvenskan desto längre blir resorna i F17 Div. 1.  

Vad tror ni, kommer fler eller färre lag anmälda sig om det blir två nivåer?  
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F19 Nationell 

Idag finns det en F19 Nationell men det är endast EFD-lag som får delta i 

serien. Säsongen 2023 är det 21 lag som deltar, uppdelade i två serier, 

Norra och Södra. Samtliga 6 Stockholmslag som får delta deltar.  

I serien får lag spela med ett antal överåriga spelare. Kvalitén är viktig, 

serien är tänkt som en ”Allsvensk reservlagsserie”. Spelarna som deltar är 

nästan uteslutande 16–19 år men undantag förekommer givetvis.  

Ett förslag finns på bordet om att öppna upp denna serie för fler lag. EFD-

klubbar ska fortfarande ha garanterade platser, men man vill fylla på med 

några få lag. Och det finns Stockholmsklubbar som gärna skulle vilja delta. 

Dock är kvalitén viktig och man vill inte ha fri anmälan. Ett förslag är att 

använda F17 SM som kvalificerande till F19 serien.  

Hur många lag är lämpligt för att fortfarande säkerställa kvalitén? 2x12? 

3x10? 3x12? 

Hur bör vi ta ut de lag som ska få chansen i denna F19-serie? Är F17 SM en 

bra kvalificeringsserie? Eller finns andra förslag?  

 

Åldersregel i damseniorserier 

Idag finns 12–13 åringar som spelar seniorfotboll runt om i landet. Det 

förekommer även i Stockholm men är vanligare ute i landet. I vårt distrikt 

har vi idag en åldersregel. Endast två spelare i en damseniormatch får vara 

under 15 år i vårt distrikt. Vi är idag det enda distriktet som reglerar åldern 

i damseniorserierna.  

Här ligger ett förslag på bordet att införa en nationell åldersregel. Regeln 

kommer inte tillåta spelare under 15 år att delta i seniormatcher på 

damsidan.  

Eventuellt kommer ett dispensförfarande kopplas till regeln så de lag som 

verkligen behöver för unga spelare för att få ihop ett damlag ska kunna få 

dispens för det.  

Är det bra med en åldersregel på damsidan? Är 15 år rätt ålder? 

Behövs möjlighet till dispens? Vad ska vara kravet för att få dispens?  
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VI ÄR VARANDRAS UTVECKLINGSMILJÖ 

 


